



Municipalité de Sheenboro  
59 chemin Sheen, Sheenboro, QC, J0X 1M0  
Tel.: 819-689-5022 FAX : 819-689-2408

#### AVIS DE PUBLICATION

AVIS PUBLIC est donné par la soussignée Directrice Générale – Secrétaire-trésorière de la Municipalité de Sheenboro que le conseil municipal a adopté le règlement numéro 02-2020 *Règlement sur la gestion contractuelle.*

Les personnes intéressées pourront prendre connaissance de ce règlement sur le site Web de la municipalité [www.sheenboro.ca](http://www.sheenboro.ca) et au babillard près de l'église.

Donné à Sheenboro ce 12<sup>e</sup> jour du mois de juin 2020.

#### CERTIFICAT DE PUBLICATION

Je, soussignée, Élane Déry en ma qualité de Secrétaire-trésorier de la municipalité de Sheenboro, certifie sous mon serment d'office que j'ai publié l'avis public en affichant une copie à chacun des endroits établis par le conseil municipal entre 9:00 et 17:00 heures le 12<sup>e</sup> jour du mois de juin 2020.

EN FOI DE QUOI JE DONNE CE CERTIFICAT

À Sheenboro (Québec)

Ce 12<sup>e</sup> jour du mois de juin 2020

Directrice générale \ Secrétaire-trésorière



Municipality of Sheenboro  
59 chemin Sheen, Sheenboro, QC, J0X 1M0  
Tel.: 819-689-5022 FAX : 819-689-2408

**NOTICE OF PUBLICATION**

**PUBLIC NOTICE** is given by the undersigned Director General - Secretary-treasurer of the Municipality of Sheenboro that Council has adopted the By-Law 02-2020 **Contract Management By-law**.

The persons interested will be able to consult the By-Law on the Web site at [www.sheenboro.ca](http://www.sheenboro.ca) and at the board located next to the church.

Given at Sheenboro, this 12th day of June 2020.

**CERTIFICATE OF PUBLICATION**

I, the undersigned, Éleine Déry in my capacity as Secretary-treasurer of the Municipality of Sheenboro, certify under my oath of office that I have posted the public notice at each of the places designated by the municipal council, between 9:00 AM et 5:00 PM on the 12th day of June 2020.

In testimony whereof, I give this certificate, in Sheenboro (Quebec)

This 12th day of the month of June 2020

Director General \ Secretary-treasurer